
Rogo unha vez máis se arranxe este problema asi como as roturas de tubería que se atopan en tres 
puntos distintos da Rúa Cidadclle, entre os números 55 e 65 e que en víndeiras peticións por escrito dos 
concelleiros do partido popular se proceda a dar unha contestación cando así se solicite. 

- O pasado día 4 de novembro este concelleiro presentou por rexistro a petición da revisión e 
reposición dos puntos de luz pública que se atopan no aparcadoiro do centro de saúde de Chapela e ao mesmo 
tempo solicitaba información do motivo polo que falla a iluminación na Avenida de Redondela. 

Como queira que xa pasou máis dun mes e o problema está sen arranxar e non se deu ningún tipo de 
explicación das anomalías no alumado público. 

Rogo unha vez máis se repoña de forma urxente a iluminación deste lugar por ser moi concurrido e 
usado polos veciños e se dea unha explicación do motivo polo que se producen tantos fallos no subministro 
eléctrico. Ao mesmo tempo se poñan puntos de luz dende o último poste de tendido eléctrico existente, ata a 
fonte grande, no sendeiro da traída de augas. 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, , sendo as \ñnteunha vinte horas da data ñxada 
no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro dende o folio 
núm. 040 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 2237040 ata a volta do folio 
núm.044, Serie A n" 2237044, e todo o que, como Secretaria, DOU FE.- 

O A SECRETARIA XERAL/ 
XAIME REI BARREIRO 

SESIÓN EXTRAORDINARIA CELEBRADA POLO PLENO D0 CONCELLO O DIA 
29 - DECEMBRO - 2008 

ORDE DO DIA 

RECONSIDERACIÓN ACORDO DO PLENO DO CONCELLO 
SOBRE COMPATIBILIDADE DE D. JOSE PEREZ ARIAS. 

Na Casa do Concello de Redondela, sendo as nove horas do día vintenove de decembro de dous mil 
oito, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME REI BARREIRO e a asistencia dos/as SresJas 
Concelleiros/as: D. EDUARDO JOSE REGUERA OCAMPO, D. EMILIO GONZALEZ IGLESIAS, , 

D’.



~ 
~~ 
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~~ MARIA ALBINA REBOREDO SURIS, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS GONZÁLEZ 
FERNÁNDEZ, D‘. ISABEL CASTRO PIEDRAS, D'. FRANCISCA CANAL GÓMEZ, D. JUAN TIZÓN 
CABALEIRO, D. JOSE ALBERTO PAZOS COUÑAGO, D. MIGUEL ANGEL ALVAREZ 
BALLESTEROS, DONA. MARIA LORENA LÓPEZ RODRÍGUEZ, D. CANDIDO VILABOA FIGUEROA, 

°° D=. LAURA ALONSO GÓMEZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, D-. MARIA ANXELES 
BABARRO FERNANDEZ, D‘. ROSA MARIA COSTAS ESTÉVEZ, e D. ALEJANDRO BASTOS 
FERNÁNDEZ, actuando como Secretaria a Secretaria da Corporación DONA. ANA BEGOÑA MERINO GIL, 
constitúese o Pleno do Concello, en sesión extraordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do 
Día.

~ 

~ ~ 

~~ ~~ 

~~ ~~ 

~ ~~ 
~~ Non asisten, excusando a_súa ausencia, os/as Sres./as Concelleiros/as: D‘. LAURA LAGO ALLER, 

D“. HERMINDA QUELLE FERNANDEZ e D. BENIGNO GARCIA-LUENGO MONTERO. ~~~ ~~ INCIDENCIAS.- Con carácter previo no tratamento dos asuntos incluidos na Orde do Día, a Corporación garda un 
minuto de silencio en lembranza das víctimas da violencia de xénero.- ~~ ~~ A Presidencia declara aberta a sesión, en primeira convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da 
Orde do Dia.- ~~~ 

~ ~~~~ ASUNTO ÚNICO.- RECQNSIDERACIÓN ACORDO DO PLENQ E CQNCELLQ SOBRE CQMPATIBILIDADE DE D. JOS P REZ ARIAS.- 
ANTECEDENTES.-

~ 

Proposta da Alcaldía de data 23 de decembro de 2008, que transmita dí: ~~ ~
~ 

"Considerando que o Pleno do Concello, na sua sesión de onte, adoptou acordo de informar 
desfavorablemente a solicitude de compatibilidade do profesor do Conservatorio de Música de Redondela, D. 
JOSE PEREZ ARIAS, ao tomar posesión do seu posto como Profesor (funcionario en prácticas) do 
Conservatorio Profesional de Música de Pontevedra ~ 

~~~~ Visto o informe l23/2008 da secretaria do Concello que, transcrito, di: 
~~~ ~~ “Pola asinante ernitiuse informe ll5/2008 que deu lugar ao acordo adoptado polo pleno do Concello o día 

22.12.2008 no que se infomiaba desfavorablemente a posible situación de incompatibilidade do profesor do 
Conservatorio de Música de Redondela, D. JOSE PEREZ ARIAS, toda vez que tomou posesión do seu posto 
como Profesor (funcionario en prácticas) do Conservatorio Profesional de Música de Pontevedra.

~ 

~ ~~ ~~ ~~
~ 

Dito informe baseábase no escrito remitido pola Dirección Xeral da Función Pública da Xunta de Galicia en 
data 18.11.2008 e no disposto no decreto de Galicia 181/2006 de 19 de outubro. Nembargantes, a citada 
Dirección Xeral remitiu ao Concello información complementaria na que se informa favorablemente a 
compatibilidade solicitada por mor do previsto no Decreto de Galicia 39/1994 polo que se declara de interese 
público a actividade realizada nas escolas de música e nos conservatorios de música dependentes dos concellos 
da Comunidade Autónoma de Galicia, sempre que se respecten os limites retributivos establecidos no artigo 
sétimo da Lei 53/1984 de 26 de decembro de incompatibilidades do Persoal ao servizo das Administracións 
Públicas (Ll) e non exista colisión de horarios entrámbalas dúas actividades, sen exceder de dez horas lectivas 
semanais.

~ 

~ ~ 

~~ ~~ 

~ ~ 

~ ~ 

~ ~~



Dito decreto, con somentes dous artigos, non foi detectada pola asinante nas bases de datos que habitualmente 
utiliza, circunstancia da que é a única responsable. 

Considerando o que antecede, e tendo en conta: 

a) A compatibilidade entre os horarios 

b) O réxime da prestación de servizos establecidos para o interesado no organismo dependente do 
Concello de Redondela. 

c) A retribución percibida polo solicitante 

A asinante considera que, caso de que a corporación así o estime oportimo, cabe legalmente que polo pleno do 
Concello se informe favorablemente o recoñecemento da compatibilidade solicitada nos termos e para os 
efectos indicados revisando a estes efectos o acordo adoptado o 22.12.2008 por basearse nun informe erróneo. 

Caso de autorizarse finalmente a compatibilidade por parte da Xunta de Galicia terase en conta, aos efectos do 
artigo 7.2 da LI, que os servizos prestados no segundo posto ou actividade non se computarán a efectos de 
trienios nin de dereitos pasivos, poidendo suspenderse a cotización a este último efecto. As pagas 
extraordinarias, asi como as prestacións de carácter familiar, somentes poderán percibirse por un dos postos, 
calquera que sexa a sua natureza". 

Teño a ben propor ao pleno do Concello a adopción do seguinte acordo: 

Informar favorablemente a compatibilidade solicitada por D. JOSE PÉREZ ARIAS, nos termos indicados, 
revisando a estes efectos o acordo adoptado polo pleno do Concello o día 22.12. 2008." 

INTERVENCIÓNS.- 

O concelleiro señor Bastos Fernández dí que pensa votar a favor da proposta e recoñece que todos 
podemos ter erros. 

O concelleiro señor Pazos Docampo dí que o seu grupo non está de acordo en votar a favor da 
compatibilidade posto que o traballador xa ten un posto de traballo e visto o paro existente non lle parece 
lóxico que ninguén acapare dous postos. 

A concelleira señora Canal Gómez di que lle parece increible que se manexen estes asuntos en función 
dos intereses de cada ún e considera que hai que ter máis humildade para estar no pleno xa que non estima de 
recibo que dependa da vontade de cada un determinar se hai ou non incompatibilidade. Non lle parece de 
recibo a postura do BNG dado que algunhas Concelleiras dese grupo non solicitaron a compatibilidade para ter 
adicación parcial ao Concello e califica de lamentable a situación posto que todo funcionario ten obriga de 
solicitar a compatibilidade. Estima tamén que todo o procedemento está mal, porque ten que pasar pola 
comisión informativa e anuncia que o PP vai seguir absténdose. Insiste en que o informe non ter que vir ao 
pleno e caliñca todo o tema de “chapuza". 

O Sr. Alcalde di que na sesión anterior adoptouse o acordo de conformidade co informe da secretaria e 
que ésta equivocouse e rectíficou o seu informe polo que agora o pleno ten que pronunciarse. Lle parece que o 
tema está ben claro. 

A petición do Sr. Alcalde a Secretaria intervén e pide disculpas polo seu erro, imputable 
exclusivamente a ela mesma e aclara que de acordo coa Lei de lncompatibilidades o informe sí debe ser 
emitido polo pleno do Concello.
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O concelleiro señor González Iglesias di que co anterior informe da secretaria non se podia producir 
un pronunciamento favorable por parte do pleno namentras que agora, co novo infomie, sí procede legalmente 
a compatibilidade e eles van a votar de acordo coa proposta. 

O concelleiro señor Pazos Docampo di que eles respectan a opinión de todo o mundo e indica que a 
partir do informe sobre a legalidade cada un pode votar o que estime pertinente. 

A concelleira señora Canal Gómez insiste en que non entende que o pleno deba pronunciarse sobre o 
asunto. 

O Sr. Alcalde dí que a voceira do PP é unha osada e non se entera. insiste en que é preciso o informe 
do pleno. 

A petición do Sr. Alcalde, a Secretaria da lectura ao artigo 9 da Lei de incompatibilidades no que 
recóllese que dita autorización (de compatibilidade) require asemade o previo informe favorable do órgano 
competente da Comunidade Autónoma ou pleno da Corporación Local, confonne a adscrición do segundo 
posto. 

A concelleira señora Canal Gómez dí que as expresións do Alcalde lle parecen dunha falla de respeto 
total. 

VOTACIÓN E ACORDO.- 

Sometido o asunto a votación, o Concello Pleno, en votación ordinaria e por maioría dos/as Sres./as 
Concelleiros/as asistentes, sendo oito votos a favor (7 do PSdeG-PSOE e 1 do P.G.), tres votos en contra (3 do 
B.N.G.) e sete abstencións (7 do PP), adoptou os acordos seguintes: 

Primeiro.- Aprobar, nos seus propios términos, a Proposta da Alcaldia nos antecedentes transcrita. 

Segundo: Dar conta do presente acordo, de conformidade co disposto no Artigo l26.2 do RD 
2568/86, de 28 de novembro, pola que se aproba o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime 
Xurídico das Corporacións Locais, á Comisión Informativa de Interior, na primeira sesión que celebre.- 

Pola Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as nove horas e vinte minutos da data 
fixada no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a presente acta, que se inscribiu no Libro dende a 
volta do folio núm. 044 do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 2237044 ata o 
folio núm.046, Serie A n° 2237046, e todo o que, como Secretaria, DOU FE.- 

XAIME REI BARREIRO ANA EGOÑ M OGlL


